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Skrivelse fältassistenter 

 

Socialdemokraterna har under mandatperioden gång på gång lyft behovet av att fältassistenter ska 

införas även i Skarpnäcks stadsdel. Därför blev vi glatt överraskade av nedanstående utfästelse i 

Svenska Dagbladet, 2020-05-19:   

”Vi har beslutat att ha förstärkt bemanning i alla stadsdelar med fältassistenter och ungdomsjour  

under hela sommaren. Nu blir det extra viktigt med vuxna där ungdomar befinner sig, säger 

Stockholms socialborgarråd  Jan Jönsson (L). 

Ett välkommet uttalande från den grönblå majoriteten i Stadshuset. 

Den här sommaren kommer att vara olik alla andra somrar. Fler kommer semestra hemma. Det 

kommer vara fler barn och unga på våra badplatser, i parkerna och runt om i stadsdelen och fler 

ungdomar som är ute på kvällarna. Så ska de också få vara, ungdomar måste få vara ungdomar även 

kvällstid. Men av erfarenhet vet vi att när skolorna stänger, när fritidsaktiviteterna slutar, när 

föräldrar jobbar, är upptagna av annat eller inte har resurser att erbjuda stöd kan ungdomar hamna 

på glid. 

Vi vill att förvaltningen undersöker ovanstånde. Hur ska den förstärkta bemanningen med 

fältassistenter och ungdomsjour tillfalla Skarpnäck stadsdel? 

 

 


